
invitatZIUA: Bună ziua! Aştept întrebările dumneavoastra! 

anon5659: Bună ziua, domnule doctor! O întrebare am şi eu: care este cazul dumneavoastra de suflet?  

invitatZIUA: Multumesc pentru aprecieri, dar nu sunt doctor. As putea sa ma consider uneori doctor de 

suflete, dar chiar si asa este mult spus. Cazul meu de suflet este legat de o persoană de sex feminin, pe 

care am tratat-o psihoterapeutic şi voi continua. Este o terapie pe viaţă. A reacţionat foarte bine si s-a 

creat o legătură între mine, ca terapeut, şi dânsa, ca pacient, ce a dus la rezultate benefice pentru ea şi 

familia ei. 

anon4267: @invitatZIUA anghel vasile,după operație pe coloană,această terapie este 

recomandată,mulțumesc 

invitatZIUA: Într-adevăr, după o operaţie pe coloană, această terapie ajută la vindecare. Pacientul după 

o astfel de intervenţie este imobilizat la pat multă vreme, ceea ce afectează circulaţia sangvină. Atunci 

reflexoterapeutul. Recomand reflexoterapia oricui a suferit o astfel de intervenţie. Vă doresc sănătate! 

anon4776: Buna ziua, Unde puteti fi gasit? 

invitatZIUA: Pe Terapie Alternativă Constanţa, profilul de Facebook. Acolo aveţi toate informaţiile 

necesare. Este cel mai uşor de accesat. 

invitatZIUA: Mulţumesc cititorilor pentru întrebări. 


